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ZAPISNIK 
 38. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

38. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 30. kolovoza 2022. (utorak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Dogovor o održavanju programa Dani MO 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 37. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-14 
Rijeka,  30. kolovoza 2022. 

 
 
 
 



 

2 

 

AD. 1 

Vijeće je zaprimilo usmene i pismene pritužbe građana na rad caffe bara Boćar, na 
nedolično ponašanje posjetitelja i zakupaca te učestalo remećenje javnog reda i mira. 
Zbog navedenih pritužbi Predsjednik vijeća predložio je odgodu te predložio da se 
razmotri prijedlog realizacije programa na nekoj drugoj lokaciji.  
Zaključak: 
Vijećnici su prijedlog jednoglasno podržali. 
 

AD. 2 
 
Zaprimljen je dopis stanarke Ulice 1. maja vezan za nepropisno parkiranje u Ulici 1. maja kod 
kućnog broja 10 te na površini gdje se nekada nalazila zgrada s kućnim brojem 4 . Unatoč 
postavljanom znaku zabrane parkiranja, prema navodima stanarke, sve je više nepropisno 
parkiranih automobila na toj površini. Isto tako moli informaciju što je u planu izgradnje na čestici 
gdje se nalazila zgrada sa kućnim brojem 4. 
Zaključak: 
Proslijediti će se upit nadležnim službama. 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o pilomatu u Ulici Blaža Polića koji još uvijek nije u funkciji 
te o loše postavljenim stupićima u Krešimirovoj ulici na križanju sa Ulicom Beli kamik. 
Zaključak: 
Zatražiti će se od nadležnih službi informacije kada će se navedeno staviti u funkciju te očitovanje 
o kontroli navedenih područja. 
 
 
AD. 3 
Vijećnica Iva Sušić moli odgovor kada će se u Kružnu ulicu vratiti dva koša za smeće koja su 
uklonjena. 
Vijeće je zaprimilo usmene žalbe stanara  vezano uz okupljanje veće grupe ljudi, uglavnom 
korisnika udruge Terra koji se sada okupljaju ispred javnog wc-a preko puta Žabice uz stepenice 
Kapucinske crkve.  
Zaključak: 
Uputiti će se dopisi nadležnim službama. 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević moli informaciju koliko često se deratizacija provodi u 
Trpimirovoj i Ciotinoj ulici te općenito na području centra grada te kada je zadnji put deratizacija 
provedena. 
Zaključak. 
Uputiti će se dopisi nadležnim službama. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Berić Igor Sušić 
  


